



المؤتمر العربي للتعاون حول التغير المناخي، الكويت- 29 و 30 مايو 2023.
Arab Conference for Cooperation on Climate Change, Kuwait -29 & 30 May 2023

INVITATION TO THE ONLINE PARTICIPATION

دعوة للمشاركة عن بعد

The Arab Fund for Economic and Social Development (AFESD) is organizing the **Arab Conference for Cooperation on Climate Change** during the period 29-30 May 2023, at the headquarters of the Arab Fund in the State of Kuwait.

The conference aims to promote and support the Arab dialogue on climate change and strengthen cooperation between countries to face its negative repercussions, based on a science- and knowledge-based approach. It will also offer the opportunity to discuss common priorities and how best to mobilize financial resources to finance adaptation and mitigation actions and measures, within a common understanding of what constitutes green finance for climate action in the Arab regional context.

For the Conference's agenda please visit:

<https://climate2023.arabfund.org/en>

For registration to participate online, please fill the registration form: <https://t.ly/j9yA>

#ArabFund_Climate2023

ينظم الصندوق العربي للإنماء الاقتصادي والاجتماعي "المؤتمر العربي للتعاون حول التغير المناخي"، وذلك يومي 29 و 30 مايو 2023، في مقره بدولة الكويت.

يهدف المؤتمر إلى تعزيز ودعم الحوار العربي حول تغير المناخ؛ وتقوية التعاون بين الدول في مواجهة تداعياته السلبية؛ وتعزيز الفهم المشترك بين مؤسسات التنمية العربية والإقليمية حول دور الأدوات المالية الخضراء في تمويل المشاريع الخضراء لمساعدة البلدان العربية على تحقيق أهدافها المناخية؛ والاستفادة من الدروس المستفادة من المؤسسات المالية والمنظمات الإقليمية والدولية العاملة في هذا المجال؛ وإطلاق مبادرات عربية تسهم في دعم جهود مكافحة هذه الظاهرة. وسيناقش المؤتمر أيضاً المعايير المتعلقة بتصنيف المشاريع الخضراء لأغراض التمويل.

للإطلاع على برنامج المؤتمر يرجى زيارة الموقع <https://climate2023.arabfund.org>

للتسجيل لمتابعة الجلسات عن بعد، يرجى إدخال البيانات من خلال الرابط:

<https://t.ly/8TrO>

ArabFund_Climate2023#

